
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 653
Det fremgår af en artikel fra Politiken den 17. marts 2012, at ministeren har
udtalt, at ”hun har haft det ene bråvallaslag efter det andet” med industrien.
Antyder ministeren dermed, at man ikke har fulgt industriens ønsker omkring
udformningen af denne bekendtgørelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. juni 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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